


Kolejnym argumentem jest brak możliwości wybudowania instalacji 

światłowodowej, co za tym idzie powoduje ograniczenie dostępu do 

nowoczesnych technologii. W ostatnim czasie takie instalacje zostały 

doprowadzone do miejscowości m.in. Kwasowo, Smardzewo, Bobrowice (w 

2023r. części ulic Osiedla Dzieci Wrzesińskich) a w Mieście Powiatowym nadal są 

lokalizacje, które mają jedynie dostęp do Internetu radiowego, który ma duże 

ograniczenia przepustowości. 

Biorąc pod uwagę przytoczone argumenty oraz fakt, że mieszkańcy tych 

ulic od blisko 40 lat borykają się z problemami związanymi ze stanem 

technicznym drogi i brakiem kanalizacji deszczowej oraz oświetlenia wnosimy o 

przyjęcie do planu inwestycyjnego (uwzględnienie w planie budżetu na 2026r.) 

remontu ulic Tuwima, Słowackiego i 11 Listopada. 

Podpisy mieszkańców na załączonych stronach. 

Osoba do kontaktu w imieniu składających petycję: 


